
 

 
 

 
 

 

 
 

Verslag - definitief -  
 
 

CCvD Datastandaarden 
 

Datum: 24 november 2023 

Tijd: 10.00 - 12.00 uur 

Plaats: Waterschapshuis, Amersfoort 

Kenmerk: Verslag_CCvD-D_20231124 

 

 

 

AANWEZIGEN CCvD-DATASTANDAARDEN  

   
Naam Werkzaam bij/voor Afgevaardigd door of rol 

Noud Hooyman Ministerie BZK Voorzitter 

Harmen Willemse SIKB Secretaris, verslag 

Roeland Heuff SIKB BRO-fase 2 

Frank Terpstra Geonovum BRO/NEN3610 

Paul Stroet Waternet Unie van Waterschappen 

Bert Darwinkel TAUW VKB 

Stephany de Maaijer Informatiehuis Water beheerder standaarden 

Henk Koster SIKB beheerder standaarden  

Edwin van ’t Walderveen RWS-CIV Rijkswaterstaat 

Hilde Niezen Stichting RIONED beheerder standaarden 

Thieu Caris Provincie Zeeland IPO 

   

Afwezig Werkzaam bij/voor Afgevaardigd door of rol 

Ferry Kramer Gemeente Vlissingen Stedelijk water en Rioleringen 

Marie-Claire Eichhorn  
Visma Roxit BV/ Nazca IT 
Solutions 

Informatiesystemen Bodem overheid 

Dolf Daal Informatiehuis Water beheerder standaarden 

Eric Oosterom Stichting RIONED beheerder standaarden 

Erik Kraaij Informatiehuis Water beheerder standaarden 

Luc Scholtis Labwing Fenelab 

   

   

 

1. Opening en vaststelling agenda 

 

De voorzitter Noud Hooyman opent de vergadering.  

Er zijn geen opmerkingen bij de agenda, dus deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Afmelding is ontvangen van:  

Erik Kraaij 
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Dolf Daal 

Eric Oosterom 

Marie-Claire Eichhorn 

 

Harmen Willemse meldt dat Marie-Claire Eichhorn de definitieve opvolger is van Nus 

Jurgens (Visma Roxit BV/ Nazca IT Solutions), namens de Informatiesystemen Bodem 

overheid. 

 

Ferry Kramer (Gemeente Vlissingen) is niet aanwezig en beëindigt ook zijn deelname 

aan het CCvD. Een opvolger vanuit het domein van het stedelijk grondwater wordt 

nog gezocht. 

 

 

2. Verslag vorige vergadering 

 

Edwin van ’t Walderveen meldt dat bij agendapunt 5 staat dat hij gestart is met een 

project voor de uitwisseling van data tussen RWS en de Waterschappen. 

Hierbij wil hij nuanceren dat dit project gestart is door Rijkswaterstaat, het 

Waterschapshuis en Informatiehuis Water en dat Boris Everwijn van het Waterschapshuis 

projectleider is. De tekst zal in het definitieve verslag worden aangepast naar: ‘…dat 

Rijkswaterstaat, het Waterschapshuis en Informatiehuis Water gestart zijn met een 

project…’ 

 

Er zijn verder geen opmerkingen over, of naar aanleiding van het verslag. Het verslag 

wordt vastgesteld. 

 

Actielijst: 

De status van de acties is als volgt: 

 

Nr. Actor Actie Status 

69 SIKB/IHW/RIO- 
NED/ GEONOVUM 

Vergelijk self-assessment BOMOS In behandeling 

71 Secretaris Agenderen besluitvorming 
wijzigingen i.r.t. BRO, agenderen in 
maart 

Open 

72 BRO Verzorgen demo, agenderen in 
maart 

Open 

73 Directie IHW, 
RIONED, SIKB 

Aantrekken procesbegeleider 
roadmap 

Afgerond, zie AG7 

74 Secretaris Voldoen aan PTOLU bespreken met 
Forum Standaardisatie 

Open 

75 CCvD leden Aanvullingen op de speerpunten 
2024 uiterlijk 13 oktober doorgeven 

Afgerond 

76 Voorzitter, 
secretaris 

Voorstel voor opzet online/fysiek 
vergaderen 

Geagendeerd, zie 
AG9 

77 Voorzitter, 
secretaris 

In gesprek gaan met WENR over 
stoffenlijsten 

In behandeling  

 

Over actiepunt 69 wordt afgesproken dat dit voor volgende vergadering wordt 

afgehandeld en anders wordt afgevoerd van de actielijst. 

 

Over actiepunt 77 geeft Harmen aan dat hij contact zal opnemen met Dorothee van Tol 

(WUR). Zij zit ook in de Programma Begeleidingsgroep BRO en is dus goed op de hoogte. 
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Harmen vraagt wie er bij een overleg met haar wil aansluiten naast Noud en hem. Roeland 

Heuff en Stephany de Maaijer sluiten ook graag aan. Harmen zal haar benaderen voor een 

afspraak. (ACTIE 77) Daarbij wordt besproken dat het in eerste instantie zal gaan om 

verkennen wat WENR doet op het gebied van standaarden/stoffenlijsten, e.d. en om te 

bekijken waar en hoe verbindingen gelegd kunnen worden met Metingen en/of BRO. 

Uitnodigen voor een CCvD vergadering is ook een optie.  

 

3. Wijzigingen domeinwaarden SIKB0101 

Harmen licht toe dat de wijzigingen enkele aanvullingen op de domeintabellen betreffen, 

dus dat er geen nieuwe versie van SIKB0101 hoeft te worden vastgesteld. 

Er zijn geen opmerkingen op de voorgestelde wijzigingen. De kleine wijzigingen op de 

domeinwaarden worden bekrachtigd.  

 

Besluit 2023-05:  

Het CCvD Datastandaarden bekrachtigt de kleine wijzigingen op de domeinwaarden 

van IM SIKB0101. Hiervoor is geen wijziging in het versienummer, dus een 

overgangstermijn is niet van toepassing.  
 

 

4. Wijzigingen domeinwaarden Metingen 

Harmen licht toe dat de wijzigingen voor IM Metingen ook enkel wijzigingen op de 

domeinwaarden betreffen. Er zijn geen opmerkingen op de voorgestelde wijzigingen. De 

grote wijzigingen op de domeinwaarden worden vastgesteld. De kleine wijzigingen op de 

domeinwaarden worden bekrachtigd.  

 

Besluit 2023-06:  

Het CCvD Datastandaarden stelt de grote wijzigingen vast en bekrachtigt de kleine 

wijzigingen op de domeinwaarden van IM Metingen. Hiervoor is geen wijziging in 

het versienummer, dus een overgangstermijn is niet van toepassing.  
 

Roeland Heuff gaat in de op de problemen met toegang tot de AQUO SharePoint en 

vraagt hoe de wijzigingsformulieren gepubliceerd gaan worden. 

Stephany antwoordt dat het gastaccount door aangescherpte beveiliging inderdaad 

niet meer werkt. Mensen kunnen wel een persoonlijke inlog aanvragen. 

Roeland benadrukt dat dit duidelijk gecommuniceerd moet worden, omdat dit anders 

is dan voorheen. Stephany licht toe dat iedereen die in het proces betrokken is (leden 

EG/TW/CCvD) een persoonlijk account hebben gekregen voor zover ze dat nog niet 

hadden. De instructie over de Aquo Sharepoint is ook aangepast.  

Het CCvD ziet het wel als drempel dat wijzigingsvoorstellen niet meer via een gast 

account kunnen worden ingezien. Stephany geeft aan dat zij komende tijd aan de slag 

gaat met de mogelijke wijze van publicatie van de wijzigingsvoorstellen. Zij heeft 

daartoe overleg ingepland met het Forum Standaardisatie om te bespreken hoe open 

een open standaard moet zijn. Volgens Roeland gaat het Forum daar niet over, maar 

is dat een besluit van de beheerorganisatie.  

 

5. Wijzigingen Aquo update 2023-12 

Er zijn geen opmerkingen op de voorgestelde wijzigingen, dus de update wordt 

vastgesteld.  

Besluit 2023-07:  

Het CCvD Datastandaarden stelt Aquo update 2023-12 vast zonder 

overgangstermijn.  
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6. Voortgang BRO 

Frank Terpstra licht aan de hand van een presentatie de stand van zaken van de BRO 

Standaarden Fase 1 en Fase 2 toe. De sheets zijn bijgevoegd als Bijlage 1. 

 

In de presentatie komen onder andere de volgende punten aan de orde: 

- Grondwatermonitoringput (GMW) is geremodelleerd volgens MIM. De aangepaste 

catalogus ligt binnenkort ter consultatie. 

- Binnen bodemkunde (BHR-P en SFR) is behoefte aan andere modellering 

chemische analyses. In plaats van het volledig uitmodelleren, is er behoefte aan 

een parametriseerbare oplossing vergelijkbaar met SAD in BRO fase 2. Dit houdt in 

dat de uitkomst gespecificeerd wordt en niet alle tussenliggende stappen. 

- SAD IMBRO/A (Milieuhygiënisch bodemonderzoek) is opgeleverd volgens planning 

en ligt ter vaststelling voor. 

- Er wordt nog gewerkt aan het laten aanhaken van de Netbeheerders bij BRO fase 2 

in een nog te bepalen vorm, bijvoorbeeld als bronhouder. 

 

Henk Koster vraagt wat de rol van de datastandaarden bij het DSO is. Roeland geeft aan 

dat de uitvoering van het DSO bij het omgevingsloket ligt. De verbetering daar is dat je nu 

een XML (SIKB0101 e.a.) kunt meesturen, in plaats van alleen een pdf. De vraag is nu 

hoe je het sturen van de SIKB0101 bestanden kunt stimuleren of eventueel zelfs 

verplichten. Ook wordt gekeken naar de mogelijkheid dat de aanleverende partij een 

SIKB0101 bestand al klaar zet in het Bronhouderportaal van de BRO waarna de 

bronhouder kan valideren, in plaats van het bestand op te sturen naar de Bronhouder om 

vervolgens zelf aan het Bronhouderportaal aan te bieden. 

 

7. Stakeholderanalyse/ roadmap 

Noud meldt dat David van den Burg van Ambient is aangetrokken als 

procesbegeleider. Henk voegt toe dat hij blij is dat David taak op zich neemt en er 

veel vertrouwen in heeft dat hij dit goed zal oppakken. David kent onze domeinen en 

bedrijfstypen zoals labs goed. Het eerste gesprek verliep prettig en gaf het gevoel dat 

David snapt wat wij willen en dat hij in staat is om op te halen wat nodig is om een 

routekaart te maken. En ook op korte termijn want het traject loopt al een tijd. 

 

Over de memo vult Henk aan dat hij het zelf ook belangrijk vindt dat we een outside-

in benadering aanhouden: hoe geven we externe ontwikkelingen een plek in het 

CCvD. 

 

David was uitgenodigd voor deze vergadering, maar hij kon niet. Harmen zal hem de 

datum van de volgende CCvD vergadering doorgeven (ACTIE 78) 

Henk vraagt of er iets is dat de CCvD leden aan David mee willen geven. Noud 

benadrukt dat het van belang is om met de CCvD leden te gaan praten.  

De vraag is hoe David gevoed gaat worden, waar hij zijn informatie zal ophalen.  

 

Afgesproken wordt dat de CCvD leden namen doorgeven van mensen uit hun eigen 

organisatie of hun netwerk, waarvan zij vinden dat David ze moet spreken. (ACTIE 

79) 

Harmen zal David ook in contact brengen met IMBOR (Jan-Pieter Eelants) waar 

Harmen onlangs mee heeft gesproken.  

Edwin van ’t Walderveen stelt voor om de CDO van Rijkswaterstaat, Roeland Allewijn 

te laten interviewen voor het strategisch niveau.  
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Roeland merkt op over de notitie dat de relevante wet- en regelgeving in het 

archeologie- en RIONED-domein niet benoemd zijn. Harmen stuurt de opmerkingen 

van Roeland door naar David.  

Er wordt gevraagd naar het tijdpad van de ontwikkeling van de roadmap. Henk geeft 

aan dat dit conform de notitie die vorige vergadering besproken is zal zijn. 

 

8. Jaarplan CCvD Datastandaarden 2024 

 

Het concept jaarplan, dat is opgesteld op basis van hetgeen vorige vergadering is 

besproken, wordt doorgenomen.  

De volgende opmerkingen komen naar voren: 

 

- Het zou interessant om De Digitale Delta API’s van Digitale Delta komend jaar weer 

eens te agenderen voor een update.  

- Archeologie is in het jaarplan wat onderbelicht, onder andere als het gaat over 

actuele ontwikkelingen zoals de erfgoedwet. Harmen zal hiervoor bij Esther 

Wieringa input vragen om dit aan te vullen (ACTIE). 

- Er wordt ook geconstateerd dat archeologie ondervertegenwoordigd is in het CCvD. 

Dit komt met name omdat dit een kleine groep is, die keuzes moet maken in hun 

activiteiten. Dit is wel een aandachtspunt voor komend jaar.  

- De GWSW standaard is zo’n beetje klaar als het gaat om het werkveld stedelijk 

water. Nu is men bezig met implementatie en het zoeken van verbreding. Ook hier 

is een representatieve vertegenwoordiging in het CCvD punt van aandacht. 

- Thieu geeft aan dat hij volgende keer het concept jaarplan graag langer voor de 

CCvD vergadering wil ontvangen, om het goed met zijn achterban (provincies) te 

kunnen bespreken. Harmen zal hier volgend jaar op toezien. Bovendien is het plan 

om de opzet van het jaarplan volgend jaar opnieuw tegen het licht te houden. 

- Henk geeft aan dat in het kader van Kwalibo in overleg met het ministerie van I&W 

en NEN wordt bekeken hoe voor nieuwe onderwerpen de verdeling is tussen NEN en 

SIKB kan zijn als het gaat om wie welke eisenstellende documenten opstelt. Het 

eerste onderwerp waarbij dit wordt opgepakt is microplastics.  

 

Het CCvD stelt het jaarplan vast en dit zal ter bekrachtiging aan de directeuren en/of 

besturen van Stichting RIONED, IHW en SIKB worden voorgelegd. 

 

Roeland stelt voor om de ambities ook te koppelen aan de agenda voor volgend jaar, 

zodat de voortgang van de acties kan worden gevolgd. (ACTIE 80) 

 

9. Wvttk 

- Vormgeving CCvD vergaderingen 2024 (online/fysiek) 

Harmen licht toe dat de vormgeving van de vergaderingen ook is besproken in de TW 

SIKB0101 van 2 november. Hier werd geconcludeerd dat in het verleden expliciet is 

gekozen voor het hebben van fysieke vergaderingen en dat de TW leden opnieuw hun 

voorkeur uitspreken voor het hebben van fysieke vergaderingen. 

Harmen stelt voor om deze lijn ook door te trekken naar het CCvD, zeker omdat de 

meeste agendapunten het karakter van kennisuitwisseling en/of gedachtewisseling 
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hebben.   

 

Henk vraagt of het niet een optie is om het besluitvormende gedeelte over de 

standaarden in juni en november online te doen. Maar aangezien dit een kort 

onderdeel van de vergadering is, wordt hier geen voordeel in gezien.  

Paul Stroet geeft aan dat voor nieuwe mensen in de groep, zoals hijzelf dit jaar, goed 

is om de andere deelnemers door middel van fysieke vergaderingen te leren kennen 

en je onderdeel te voelen van de groep.  

 

Bevestigd wordt dat de vergaderingen fysiek zullen blijven plaatsvinden.  

 

Frank komt terug op de wijzigingen in Metingen ten aanzien van de isomeren en 

vraagt of hier een standaard manier voor is. Stephany zal hem deze informatie sturen. 

(ACTIE 81)  

 

Stephany meldt dat op 24 januari 2024 een publieke consultatie van IMWA 

Kunstwerken plaatsvindt.: 24/1 publieke consultatie voor hermodellering IMWA 

Kunstwerken. Tijdens de bijeenkomst wordt het informatiemodel toegelicht, worden 

eerste reacties verzameld en kan er gediscussieerd worden. Vervolgens krijgt iedereen 

nog 30 dagen de tijd om schriftelijk input te leveren. 

 

Vergaderdata 2024: 

 - Vrijdag 15 maart, 5 juli (was 28 juni, is op verzoek verzet), 27 september, 22 

november 

 

Actielijst CCvD Datastandaarden 

 

Nr. Datum Actor Actie Status 

69 25-11-2022 SIKB/IHW/RIO- 
NED/ GEONOVUM 

Vergelijk self-assessment BOMOS In behandeling 

71 23-06-2023 Secretaris Agenderen besluitvorming 
wijzigingen i.r.t. BRO, agenderen in 
maart 

Open 

72 23-06-2023 BRO Verzorgen demo, agenderen in 
maart 

Open 

74 29-09-2023 Secretaris Voldoen aan PTOLU bespreken met 
Forum Standaardisatie 

Open 

77 29-09-2023 Voorzitter, 
secretaris 

In gesprek gaan met WENR over 
stoffenlijsten 

Open 

78 24-11-2023 secretaris David van den Burg uitnodigen voor 
volgende vergadering 

nieuw 

79 24-11-2023 CCvD leden namen doorgeven van mensen uit 
hun eigen organisatie of hun 
netwerk, waarvan zij vinden dat 
David ze moet spreken 

nieuw 

80 24-11-2023 secretaris ambities jaarplan koppelen aan 
CCvD agenda 

nieuw 

81 24-11-2023 Stephany de 
Maaijer 

Frank Terpstra informatie sturen 
over werkwijze wijzigingen t.a.v. 
isomeren in Metingen 

nieuw 
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Overzicht Besluiten 2023 CCvD Datastandaarden 

 

Nr. Datum Besluit 

2023-01 17-03-2024 Benoeming van dhr. Paul Stroet als opvolger van Kier van 

Gijssel namens de Unie van Waterschappen 

2023-02 23-06-2023 Vaststelling IM SIKB0101 versie 14.8 met een 

overgangstermijn tot 1 oktober 2022 

2023-03 23-06-2023 Vaststelling IM Metingen versie 14.8 met een 

overgangstermijn tot 1 oktober 2022 

2023-04 23-06-2023 Vaststelling Aquo update 2023-06 

2023-05 24-11-2023 Bekrachtiging kleine wijzigingen op de domeinwaarden van IM 

SIKB0101. Overgangstermijn niet van toepassing. 

2023-06 24-11-2023 Vaststelling grote wijzigingen en bekrachtiging kleine 

wijzigingen op de domeinwaarden van IM Metingen. 

Overgangstermijn niet van toepassing. 

2023-07 24-11-2023 Vaststelling Aquo update 2023-12 

 


